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 19.5.2019ועדת חינוך 
 
 

 נוכחים: 
 חיים ברוידא  –העיר ראש 

  חיים גולדמן –סגן ראש העיר 
 איילת סגן   –חברת מועצה 

 אלי אלוש  –חבר מועצה 
 ארז ברט  –מועצה חבר 

 רונית וינטראוב -מועצהחברת 
 משה הרשקוביץ – משקיף ליכוד 

 נורית דנינו –מינהל החינוך  שרא
 אורית מופז –מנהלת השפ"ח 

 סיגל לויטס –בי"ס ברטוב מנהלת 
 דורית פרנקל –מנהלת מחלקת יסודי 

 טלר-הגר הוט –מח' גני ילדים מנהל 
 דפנה עשת  –מנהלת מח' על יסודי 

 תמר קנימח  –מנהלת מחלקת קידום נוער 
 איילת דליות –מנהלת דרך רעננה 

 
 נדורף יליה שאוד – ישובי י יו"ר ועד הורים 

 גולן בן צבי  – ישובי י "ר ועד הורים יו
 

 על סדר היום: 

   ע"י נורית דנינו סקירה על מערכת החינוך •
 דיון שוטףעדות החינוך הבאות וונושאים נבחרים לדיון בו •

 
 במהלך הועדה עלו וסוכמו הדברים הבאים:  

 
יעדי מינהל החינוך, מבנים וסדירויות בשגרות נורית הכינה סקירה על מערכת החינוך במצגת הרצ"ב 

התייחסה לצורך לחדש את הפורום שעוסק בלהט"בים בחינוך המ"מ ממ"ד, לתת  העבודה חוזקות ואתגרים.  
י ילדים.  מנהל מחלקת חינוך מיוחד ומנהלי שטח במחלקת גנתקינה במינהל החינוך ובמיוחד הצורך בה

 . ופרטה על מספר תכניות חינוכיות, הישגים לימודיים פרוייקטים בבניה ותכניות עתידיות
 
 

הנהגת ההורים ברעננה מגבה את החלטת הנהגת ההורים –יםבנושא המיצ"בעמדת הנהגת ההורים 
ך הביע הארצית . גם הנהגת הורי רעננה סבורה שעל המיצ"ב להשתנות. יחד עם זאת, מכיוון שמשרד החינו

 רצון לקיים תהליך משתף בנושא הוחלט לתת לכך הזדמנות.
במידה ומשרד החינוך לא יגבש פתרון מקובל עד למיצ"ב בשנה הבאה, הנהגת הורי רעננה תצטרף  

   להחרמת המיצ"ב.
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ה"אקדמיה  התכנית עםחברות הייטק בעיר  שלראש העיר ביקש לזמן פגישה בנושא קידום שיתופי פעולה 
 לזמן פגישה ביקש כמו כן,  . עתיד ורוד עמותת לנוער" שהמחלקה לקידום נוער מפעילה בשיתוף עם  

מרחב הפעילות של הגיל הרך ופעילות המחלקה לקידום נוער המתקיימים בכפיפה אחת   הפרדתבנושא 
 ומקשים מאד על מתן מענה לתלמידים נושרים הלומדים ומטופלים במקום. 

בנושא העסקת הסייעות ראש העיר ציין כי ההסדרה תחול על הסייעות החדשות הסייעות הותיקות לא  
 תפגענה.

 . 
 תוכנית החינוך העתידי בעיר סגן ביקשה ממשתתפי הישיבה להתייחס לאופן שבו הם רואים את איילת 

 
 י"ב. סיום כיתה חשיבה תהייה רחבה מגיל לידה ועדהש -וינטראוב רונית 

 בעבר דובר על דמות בביה"ס שתרכז את התחום המגדרי, משפחות רב תחומיות.                         
 נדרשת פונקציה שתרכז תוכניות ומענים.                       

 
בעבר בעיר(כמו מבקש שתהיה התיחסות לביטחון הילדים )בעקבות מס רציחות שארעו  –הרשקוביץ  המש

בי"ס עירוני לתלמידי החינוך הממ"ד בעיר שיקבל את כולם בעניין זה, חיים גולדמן  כן, סבור שיש להקים 
סגן ראש העיר תאר את תהליך המכרז לבחירת מפעיל לבי"ס עירוני ממ"ד שבמסגרתו נבחרה רשת אמית  

 להפעיל את התיכון השש שנתי הממ"ד בעיר.
 

   ?מה מתכנסים החינוך לשם תמטרת ועדל מבקש לקיים חשיבה שתתיחס –ברט ארז 
 בנושאים הבאים:החליטו להתמקד  וועדת נוער הועדה לקידום הילד :שותו אברועדות   שתיבכי  שיתףארז 

 . 0-3המלצה לתו איכות עירוני למערכות חינם  •

 איתו יצא בוגר מערכת הלימודים הרעננית מבחינה לימודית/חינוכית/ערכיתארגז כלים  •

 במרכזי נוער שחסרים בעיר. בחרו להתמקד  –בועדת הנוער  •
 מתקיים דיון על אפיון מרכז הנוער.  28.5 -ב           

 
 ביקש שהדרג הפוליטי יוזמן לסיורי למידה במסגרות החינוך – גולדמן חיים 

 כמו כן, דיבר על הצורך בתכנית אב לשדרוג מוסדות חינוך
 כזאת כבר החלה לפעול. ראש העיר ציין שתכנית

 
 את הנושאים שיש לפעול בעניינם: סיכם את הישיבה וציין  העירראש 

 . יםור הוה יםעיני התלמידב של המורה  קרנוהעלאת  •

 לשאוף לאפס נשירה  •

 להעשרה גננות למורים ולהכשרה  •
 אגף החינוך עם הנהגת ההוריםנבחרי ציבור, פעולה בין העירייה,  שיתוף  •

 לטובת חינוך וספורט  מסחר/ניצול משאבים הייטק  •

 תחושת חוויה בסיום הלימודים                     •
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